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Bewonersnetwerk Venlo-Zuid 
 

1. Welkom/vaststellen agenda. 
 

2. Mededelingen.      

 Op 7 nov is het Sint-Maarten feest gehouden, er zijn weer vele oliebollen 
verkocht. De opbrengst is altijd voor ’n goed doel. Dit jaar is €300,- 
geschonken aan bibliotheek “de Ruit” die zich inzet voor minder bedeelde 
kinderen. Daar zijn opnamen van gemaakt door L1, deze zijn komende week 
te zien op tv. 

 Betreffende de verkeerd gelopen communicatie vanuit de gemeente met de 
omwonenden van de nieuw te bouwen moskee. De voorzitter en secretaris 
hebben een gesprek gehad met dhr. Frans Nass van de gemeente en met de 
stadsdeelmanager Pieter van der Rijdt. De fouten betreffende de 
communicatie op dat vlak werden erkend. In februari komt er een 
informatieavond voor de bewoners  van wijk. (Na de vergadering werd locatie 
en datum bekend; woensdag 11 februari 2015 om 19:00 uur in de 
Zwanehaof, Reigerstraat 2) 

 Deze week valt de extra editie van de wijkkrant in de bus. Deze gaat over het 
HvdW. De volgende, gewone uitgave is al in januari 2015. 

 Het Wildveld houdt hun jaarlijkse kerstmarkt op 10 dec. 

 Er is gevraagd dat het BNVZ lid te worden van het platform Gemeentelijk 
Verkeers- en vervoersplan om verkeersproblematiek beter aan te kunnen 
kaarten 

 Van de Berden-voorjaarsloop is gevraagd of BNVZ hen in contact kan 
brengen met mensen, bedrijven, verenigingen die iets willen doen voor een 
sfeerpunt in Venlo-Zuid. Besloten om geen contactgegevens door te geven. 
Wel wordt getipt contact op te nemen met de Zuidhoek. 

    
3. Verslag van 03-09-2014 

Geen aanvullingen      
4. Toelichting ronde door de wijk dd. 12-11-14 met wethouder Brauer 

De secretaris geeft uitleg hoe dit georganiseerd en verlopen is. 
 
De wethouder heeft via de mail verzocht om contact met enkele mensen van 
het BNVZ kennis te maken en over Venlo-Zuid bijgepraat te worden door die 
mensen. Na overleg tussen voorzitter en secretaris is besloten dit in de vorm 
van een fietstocht te doen en tijdens die tocht diverse leden van het 
BNVZ/bewoners te ontmoeten en hen over in dat deel van de wijk spelende 
issues te laten vertellen. 
 
 



Begonnen werd op de Zuidpilaar waar de voorzitter de wethouder over de 
werkwijze van het BNVZ heeft verteld en ook heeft de kwartiermaker van het 
HvdW, Edwin Tusveld, over die aspecten gesproken. 
 
Vervolgens werd naar de Min. Van Hallstraat gefietst waar mevr. Els van 
Rooij en buurtbewoner Henk werden ontmoet. Zij vertelden over de al meer 
dan 23 jaar bestaande overlast van jeugd, parkeeroverlast en vervuiling in 
hun buurt. Geadviseerd werd om samen met een werkgroep binnen het 
BNVZ naar oplossingen te zoeken waarin de buurt vooral zelf ook 
deelneemt.  
 
Vervolgens werd naar het Monsepad gefietst en daar ontmoeten we Mia 
Moors die de zorgen van enkele buurtbewoners uit de doeken deed naar 
aanleiding van de bouwplannen op het oude Enfa-terrein. Hier werd ook het 
advies gegeven om samen met Woonwenz en de betreffende 
gemeenteambtenaren naar oplossingen te zoeken. 
 
Toen richting Hagerweike, Broekhofpad, uitleg plannen 
Hagerweike/Koperwiek.  
De twee georganiseerde bewonersavonden inzake de plannen hebben in 
ieder geval na de tweede avond voor draagvlak gezorgd. Alleen was de wijk 
niet uitgenodigd maar slechts de directe omgeving terwijl grote groepen 
gebruikers van het fietspad van elders in of zelfs buiten de wijk komen. Die 
belangen moeten ook gehoord worden. De precieze plannen zijn bij het 
BNVZ nog niet bekend, maar er zal nogmaals contact met de 
verantwoordelijke ambtenaar en OBS De Koperwiek gezocht worden, met de 
uitvoering is men al bezig.  
 
Verder gefietst richting Kwiek-terrein, plannen Turkse moskee. 
Korte duiding van de geschiedenis tot nu toe en het niet optimaal verlopen 
van de communicatie hierover met de wijk/buurt. 
Vorige week gesprek geweest met verantwoordelijk ambtenaar, Frans Nass 
en Peter van der Rijdt samen met Ed Bastiaans en Jack Driessen om in 
januari/februari 2015 een brede informatieavond te geven over de stand van 
zaken van dat moment, en de bewoners ook te duiden op wat voor moment 
en hoe ze bezwaar kunnen maken tegen de plannen. BNVZ wil duidelijk 
geen standpunt innemen, maar verbindend optreden. Beslissing is op 
stadsniveau. 
 
Dan richting kruispunt Kraanvogelstraat/Waterhoenstraat, gevaarlijke 
verkeerssituatie scholieren. Hier maakt Ed Bastiaans duidelijk dat dit 
gevaarlijke situaties oplevert. Oplossing samen met gemeente en scholen en 
BNVZ zoeken. Jeugd is lastig te sturen. Nu ook nog extra druk door afsluiting 
Prof. Gelissensingel waardoor meer verkeersdruk op Kraanvogelstraat.  
 
Waarna richting veilingterrein gefietst, vraag om plannen met terrein. 
Ook legt de voorzitter als kartrekker van de werkgroep Venlo-Zuid Schoon de 
werkwijze en resultaten van die werkgroep uit.  
 
 



Bij de Prof. Gelissensingel is nadrukkelijk gevraagd om aandacht voor het 
beschikbaar blijven van het trapveld en de job nabij de Viking. VieCuri kan 
niet zomaar alle openbare ruimte in gebruik nemen. Op de Prof. 
Gelissensingel ter hoogte van de Theemsstraat blijkt behoefte aan een 
goede oversteekplek en een trap de dijk op en af. Verbinding zoeken met de 
werkgroep GVVP. 
Ook aan bod kwam de parkeerproblematiek in de kop van de wijk, 
specifieker, het deel ten zuiden van Via Crescendo. Er wordt veel geparkeerd 
door mensen die werken in het centrum of bij het Nedinsco-terrein. Ook 
hiervoor zal een werkgroep worden opgericht. 
 
Op de locatie van Via Crescendo is gesproken met dhr. Groenendijk over de 
problematiek van de hangjeugd aldaar. Dit is al de derde plek waar overlast 
is van jongeren. Op de diverse plekken zijn buurtcomités actief. Advies om 
een overkoepelende werkgroep te vormen. 
Op deze plek werden ook enkele interviews door omroep Venlo gedaan. 
 
Als laatste werd bij de Zuidstroom op de Past. Op Heijstraat gestopt. Daar 
vertelde de directeur, Koen Kemps, over de bouwplannen en wensen met 
betrekking tot de samenwerking met de wijk en partners. Vanuit het BNVZ 
werd naar voren gebracht dat er geprobeerd moet worden om de sloop en 
bouw van de school en de sloop en bouw van de nieuwe gymzaal niet te ver 
uit elkaar te laten liggen of zelf simultaan aan te pakken. Dit om overlast voor 
de buurt te beperken. 
Als laatste werd afgesloten in de Sinselhof met een kop soep en de 
wethouder had als toetje nog een langer interview met omroep Venlo. 
 

5. Stand van zaken lopende initiatieven; 
i. Venlo-Zuid presenteert zich, Chien Engel. 

Venlo-Zuid presenteert zich is inmiddels geëvalueerd. Geslaagde dag, 
gezellig, aandachtspunten waren onder andere volgend jaar de locatie, pr. 
Voor nu van de agenda.    

ii. Burenhulp, Marcel van Vliet. 
Burenhulpdienst krijgt nu ongeveer 2 aanvragen per week, maar heeft ruimte 
voor meer. Gaat een PR actie starten. Vergadering geeft aan dat de 
burenhulp misschien in het HvdW centraler zit en beter gevonden kan 
worden.   

iii. Communicatie, website, Wijkkrant, Jack Driessen. 
Zoals vermeld komt deze week de extra wijkkrant uit. De vulling van de 
wijkkrant  van januari loopt goed. Buurtbewoners zijn erg positief over de 
krant.  Alles rondom de website loopt.   

iv. Ouderendagbesteding/eetpunt, Chien Engel.  
Zoals bekend is de gemeente verantwoordelijk voor de dagbesteding van 
haar bewoners (senioren, mensen met een beperking, afstand tot de 
arbeidsmarkt etc.). In dat kader wordt er een open inloop opgezet in het 
HvdW waar iedereen deel kan nemen, indicatie is daar niet voor nodig. Eerst 
wordt straks alleen een indicatie afgegeven voor maatwerkplekken, bijna 1 
op 1, waar begeleiding, of heel veel verzorging, structuur gewenst is. In dat 
kader is het HvdW aan het kijken hoe we het bestaande aanbod binnen het 
HvdW kunnen verbinden met elkaar, zodat het de basis kan vormen voor de 



open inloop. Iedereen is nu al welkom om aan de activiteiten van het HvdW 
deel te nemen. De PR daarover wordt verspreid via de website, poster, 
programmaboekjes in het HvdW en je kunt je ook op de mailinglist laten 
zetten om het programma elke maand te ontvangen; Zuidpilaar1@gmail.com 

v. Venlo-Zuid-Schoon, Ed Bastiaans. 
Venlo-Zuid schoon heeft op 20 september weer een opschoonactie 
ondernomen. Met iets minder deelnemers, ±20 personen. Wel hebben nog 
eens 40 bewoners een stukje rondom hun huis geadopteerd om schoon te 
houden. De werkgroep gaat kijken naar een mogelijkheid voor een pasje om 
het verzamelde afval in de vuilstortcontainer te mogen droppen.  
    

vi. Verkeer. 
Van deze werkgroep was niemand aanwezig, maar er is wel vernomen dat 
het goed loopt. Enkele nieuwe verkeersknelpunten werden opgemerkt; 
knelpunt Hagerhofweg, Tegelseweg, Prof. Gelissensingel, de filevorming 
aldaar doordat de afstemming van de verkeerslichten onvoldoende is. 
Meldingen hierover zijn welkom,  via telefoon 14077 en via info@venlo.nl
       

vii. Buurtmoestuin. 
De komst van een buurtmoestuin verkeert in een vacuüm. Buurtbewoners, 
die tegen waren, hebben het ontstaan tegengehouden. Toegewezen stuk is 
door buurtbewoners tegengehouden. Hebben binnenkort een gesprek met de 
Pieter Ruijt (gemeente). Willen graag wat back-up van hen bij de keuze van 
nieuw stuk. 

Viii Afvalcontainers en omgeving; helaas was Kees Dijkmans niet aanwezig maar 
zijn mail werd voorgelezen. 
Ondergrondse afvalcontainers Venlo-Zuid.  
Stand van zaken december 2014. Er is in de zomerperiode ( 2 maanden ) 
minder overlast geweest dan de tijd er voor. 

De laatste maanden wordt er weer illegaal afval geplaatst, welke varieert van 
karton tot schadelijke stoffen. Hierop hebben we de gemeente al enkele keren 
aangesproken. Resultaat is zwak te noemen. Omroep Venlo heeft dit al 2x 
gedocumenteerd. 
Actie die gepland was door de gemeente in de zomer, zoals leaflet 
verspreiden, heeft niet plaatsgevonden. 
Wel positief is dat er nu in de beknelde buurt 2x in de week door van 
Gansewinkel de containers worden geleegd. Er wordt achter de schermen 
druk overleg gepleegd om een verbetering door te voeren. 

 
1. Hangjongeren. Zoals eerder gemeld zijn er hangplekken in Venlo-Zuid 

bijgekomen. 
De concentratie ligt ook bij Crescendo. Er zijn herhaaldelijk meldingen gedaan 
bij gemeente en politie. 
Resultaten van aan- cq optreden van deze instanties is jammerlijk genoeg niet 
positief te noemen. Dit zowel in schrift als in daad. 
Gemeente wordt door haar eigen afdeling jeugdbeheer op het verkeerde 
spoor gezet door te noemen dat er nooit rommel of overlast te bespeuren is. 
Foto’s wijzen op een ander feit. Ook dit wordt door dhr. Groenendijk en 
ondergetekende bevestigd. De gemeente en politie zijn nu aan zet om met 
een concreet plan te komen.  
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2. Drugsoverlast, In Venlo-Zuid zijn nu nog 2 coffeeshops aanwezig. Hiervan 

wordt dagelijks overlast vernomen in de directe omgeving en dieper de wijk 
in. 

Hierover is al een diepgaand gesprek gevoerd met B & W, hoofd van politie en 
meerdere bondgenoten.  
Een verslag kan nu nog niet worden gegeven. Dit verhaal zal later in 2015 
uitgelegd en beschreven. Gaande dit onderzoek kunnen we geen 
mededelingen doen!!!!!!!! 

 
3. Verloedering deel Venlo-Zuid. Onlangs is er brand gesticht in een afgebrand 

pand (2006) aan de Antoniusstraat. Helaas was de brandweer te snel 
aanwezig vlg. de buurtbewoners. Dit pand staat geboekt als gevaar voor de 
samenleving. Drugs zijn hier al gevonden; nachtslapers zijn er aanwezig 
geweest en er zou vervuilde grond aanwezig zijn. De gemeente heeft moeite 
om de eigenaar te bewegen dit pand te slopen en/of een nieuw pand er neer 
te zetten ( geld heeft hij er voor gekregen). 
Deze week is hierover gesproken met de wethouders die hierover gaan.  
Peter v. d. Rijdt en Kees Dijkmans zullen actie ondernemen om dit item 
sneller in een positieve spiraal te krijgen. Zeker als het gaat om de vervuilde 
grond te traceren. 
 
Werkgroep Groen; ook van deze werkgroep was niemand aanwezig. 
     

6. Hoe verder, voorstel Repaircafé, op de oproep voor deelnemers is geen 
enkele reactie gekomen. De tip werd gegeven om het eventueel samen te 
doen met de Burenhulp. Deze zal dat nader bekijken. Als mogelijke 
kartrekker wordt Peter Braams genoemd, Marcel Oehlen zal dit natrekken.
     

7. Voorstel werkgroep Hangjongeren. 
Het voorstel wordt gedaan om hier een werkgroep voor op te starten, omdat 
dit een veel voorkomend probleem lijkt en er zich nu diverse 
mensen/groepen mee bezig houden. In een eerdere vergadering waren ook 
jongerenwerkers aanwezig, maar hiervan is daarna niets meer vernomen. Dit 
wordt naar de volgende vergadering getild en dan worden de 
jongerenwerkers ook uitgenodigd. Sedai Bayraktar zal dit doen.  
  

8. Voorstel werkgroep parkeerproblematiek. 
Gezien de parkeerproblematiek, die ook tijdens de ronde door de wijk aan 
bod kwam, wordt een werkgroep geformeerd. Ed Bastiaans is kartrekker en 
hij zal de geïnteresseerden in januari uitnodigen. Deelnemers Ed, Ries, Jack, 
Marian. 
    

9. Voorstel Buurttheater, Paul Niessen, Kitty Korenbrits. 
Theater de Garage is een amateur theater die productie maakt en 
voorstellingen verzorgt. Daarnaast organiseren ze verschillende cursussen, 
toneelproductie, licht/geluid. Ze hebben een nieuw initiatief om met groep 
buurtbewoners een productie (toneelstuk) te gaan maken. Ze zijn op zoek 
naar buurtbewoners die willen aansluiten. Er zal een stukje in de komende 
Wijkkrant komen.             



10. Voorstel vergaderdata 2015:      
4-03-15, 10-06-15, 2-09-15 en 2-12-15. 
Deze worden goedgekeurd. 
    

11. Rondvraag. 
Geen vragen, maar wel een positieve opmerking over de productiviteit en de 
samenwerking binnen het BNVZ vanuit de bezoekers van theater de Garage.
              

12. Afsluiting. 
De voorzitter dankt ieder voor de aanwezigheid en de Sinselhof voor de 
gastvrijheid. 

  
 
De volgende vergadering is op woensdag 4 maart 2015 op de Zuidpilaar in de 
creatieve ruimte. 
 
Namens het Bewonersnetwerk, Ed Bastiaans. 


